
Referat Peismøte Kommunikasjonskomiteen 

November 14., 2011 

Ref: Ivar Jon Tunheim 

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 

Til stede: Ivar Tunheim; Kaj Haagensen. Meldt avbud; Alv Smith Johansen; Alv Johan Svele; Ole 
Herman Nordby; Tor Tingbø 

Ole Herman var i retur fra utlandet og håpet å nå møtet, men gjorde ikke det. Alv hadde spilt inn en 
god del på forhånd. Takk til de fremmøtte.  Og til de som meldte avbud! Det bidrar til ryddighet. 

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 

Møtet gikk hos Ivar i Hageveien. 

Det ble fyrt på peisen. Kaffe, kokos‐  og krydderkake sto på menyen. 

Sak 1: Kandidater til Ryla. Kommunikasjonskomiteen foreslår at Kjersti Løwehr kan forespørres.  

Sak 2: Nysgjerrig 

Viktig at prisen opprettholdes. Mulige kandidater kan være: 

- Siw Urå; Danseløven,  
- HUK,  
- Ønskedrøm-arkitekt? Hvem fikk dette til Holmestrand? Kjempesatsing. Kan noen plukkes frem 

(Løvås?), 
- Gjert Meland? En positv medborger og kjent ansikt på byen, 
- Bilbjørn? Viktig motor i lokalt næringsliv, 
- Bekkeset – hoppbakken; ildsjel 
- Michael Flygind Larsen; resultatavhengig 

 

Sak 3: Endring av møtetidspunkt  

Vi er enige i at dersom endring av møtetidspunkt kan bidra til å sikre nyrekruttering, må det prioriteres. 
Alv hadde meldt fleksibilitet her. Også de tilstedeværende på møtet var fleksible. Konklusjon: 
Kommunikasjonskomiteen finner det akseptabelt at møtedag/tidspunkt kan endres i 
rekrutteringsøyemed. 

Sak 4: Programforslag 

Programforslaget fra Torstein applauderes.  

En tilleggsmulighet sitter Kaj på: Han kan ved anledning dra et foredrag om veteranseilas og Berge 
Viking. Berge Viking seilte nylig Legends Race med det samme mannskapet som i 
Whitbread seilasen i 1981/82. Kaj var med som mannskap.  

 

PS: Dette referatet er dessverre blitt forsinket p.g.a. virusangrep på refs. PC og slettede data. 


